
 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde Sevel Alderdomshjem den 29. maj 2024.  

Tilstede: Else Kallmayer, Frida Mundbjerg, Susan Rasmussen, Kirsten Hulgaard, Jonna Grønver, Jane 
Damgaard 

Afbud: Lene Pilgaard, Karen Haurum 

 

Velkomst – mødet blev åbnet af Jonna som bød velkommen til alle deltager. 

Valg af ordstyrer – Jonna blev valgt som ordstyrer. 

Godkendelse af dagsorden – punktet nyt fra ældrerådet udsættes, da der ikke er deltagelse fra 
ældrerådet ved mødet dd. 

Godkendelse af referat fra sidste møde – referatet fra sidste møde blev godkendt. 

Nyt fra Sevel Alderdomshjem – A) information om besøg af Styrelsens for patientsikkerhed mandag 
den 25. marts – stor tilfredshed fra Styrelsen for patientsikkerhed, der var ingen anmærkninger. B) 
information om Sevel Alderdomshjems deltagelse i demensdagene den 3. maj i København, hvor 
plejeboligleder havde et oplæg omkring projekt sikker sundhed for borger med demens, hvor der er 
arbejdet med projektet omkring søvn og implementering af godnat vogn. C) personalesituationen blev 
drøftet. D) orientering om deltagelse i kommunens 750 års byjubilæum.  

Ingen specifikke beslutninger truffet under dette punkt. 

Orientering om økonomi – jvf. årshjulet – økonomiske status blev gennemgået. 

Nyt fra vennekredsen – der har været indkaldt til café møde, den 19. marts, for alle vennekredse. 
Vennekredsen på Sevel Alderdomshjem meldte fra til cafémødet. 

Der blev sendt et brev fra vennekredsen med deres synspunkter til tovholder for cafémødet. 

Nyt fra ældrerådet – ikke drøftet.  

Strategiplan for Sevel – Allan Kjeldsen præsenterede strategiplan for Sevel by. 

Præsentationen blev taget til efterretning. 

Nyt fra bestyrelsesformanden – A) referat fra møde for Holstebro Kommunes Ældrebestyrelser blev 
gennemgået. B) diskussion om beslutningshierakiet. C) gennemgang af Sevel Alderdomshjems værdisæt 
og mål – tages med til næste bestyrelsesmøde. D)præsentation af arbejdsredskaber til at nå målene 
(årshjulet). E) forslag om at gøre bestyrelsen mere synlig, herunder billeder af bestyrelsen. F) drøftelse 
af ansøgning til fonde. 

Beslutning: Det blev besluttet at gøre bestyrelsen mere synlig ved at tage billeder af bestyrelsen – evt. 
ved næste bestyrelsesmøde. Ansøgning til fonde blev godkendt som en fremtidig opgave. 

Ansøgning om fast pedel til Sevel Alderdomshjem – diskussion om behovet for en fast fuldtids 
pedel. 

Beslutning – det blev besluttet at ansøge kommunen om at få pedelhjælp ind i kommunens budget for 
2025. 

Pressehåndtering – håndtering af pressen ved negative sager blev drøftet. Strategier for at fremme de 
positive sager blev gennemgået. 



Beslutning – det blev besluttet at det er vigtigt at fremme de positive historier. 

Evt. – Der har været dialogmøde for bestyrelser på plejecentre og socialudvalget den 13. marts – en fra 
bestyrelsen på Sevel Alderdomshjem har deltaget.  

Et godt møde, som der vil blive afholdt x 1 årligt. 

Næste bestyrelsesmøde er den 9. september 2024 kl. 13.30 på Sevel Alderdomshjem. 

 

 

Referent/  

Jane  
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